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Vragen van het lid Smaling (SP) aan de Minister van Economische Zaken over 
overheden die ondanks milieubeloften vieze energie inkopen (ingezonden 
22 december 2015). 

Vraag 1
Kent u de berichten «Duurzame stroom nog ver weg»1 «Grijs is nieuwe 
groen»?2 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat terwijl lokale overheden in een convenant 
beloofden hun stroom vanaf dit jaar lokaal in te kopen, ze in de praktijk 
kiezen voor aanbestedingen met de laagste prijs? 

Vraag 3
Wat is de waarde van een dergelijk convenant, wanneer Amsterdam zijn 
elektra voor de periode 2015–2018 aan E.ON heeft gegund, Delft, Zoetermeer, 
Leidschendam-Voorburg, Wassenaar en Den Haag hebben gekozen voor GDF 
Suez – een kolenproducent – en ook Rotterdam, Zwolle, Tilburg, Den Bosch 
en de provincies Utrecht en Overijssel voor grijze stroom hebben gekozen? 

Vraag 4
Klopt naar uw mening de in het artikel ingenomen stelling dat door te kiezen 
voor grijze stroom «de publieke sector achterloopt bij de verduurzaming van 
hun energievoorziening»? Zo ja, wat gaat u daaraan doen? 

Vraag 5
Wat vindt u van het groene imago van bedrijven die hun ingekochte stroom 
«vergroenen» door certificaten voor duurzame stroom te kopen van 
bijvoorbeeld waterkrachtcentrales uit Noorwegen? Hoe is te garanderen dat 
dit werkelijk als groene stroom kan worden aangemerkt? 

Vraag 6
Op welke wijze denkt u kleine aanbieders van 100 procent zonne- en 
windenergie als Pure Energie te kunnen ondersteunen om een positie op de 
gemeentelijke en provinciale aanbestedingsmarkt te kunnen vergaren?

1 «Duurzame stroom nog ver weg», Algemeen Dagblad, 21 december 2015
2 «Grijs is nieuwe groen», Algemeen Dagblad, 21 december 2015
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